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'l rAU,72"t rE,
l. w imieniu mieszkaric6w ul. plockiei, oraz u2ytkownik6w Rodzinnych

Ogro{6w Dzialkowych poloZorrych w tym rejonie, proszg pana pre4rdenta o
wycofanie sig z decyzji zenxarai4cejna budowg wysoce szkooHwe.l instalacji
mobihej wytw6rni mas bitumicznychprzezfirmg MCC S.A. na terete aziatek
na'1. Plockiej 166, 168, 170 we Wloclawku. tvtieszkancy 

"^;a,ig oouturri
!._fi* szerokiej konsultacji spolecznych, oraz brakiem d "yiii 

' ----
wojew6dzkiego rnspektoratu ochrony-srodowiska * sydeoszczy. w oebripodzielam zdanie mieszkahc6w 2e sztodliwe suUstancle pfr,-r^,fi;;;,
mas_ bitumicznych od&iafywuj4 negatywnie na Srodowislo i" p."-i"rJ O"3.: k-. Wobec powy2sz"co.1noyt?. rewizjgwczeSniej p"a:eiy"f, a".yAi iuniemo2liwienie budowy tej instalacji.

2' w ciqgu ul' Kruszynskiej od gl-. planty do ronda Falbanka anajduje sig l0uschnigfych drzew. proszg o ich usunigcie i nasadzenie * a "ii";l.",i"*y.r..3. Mieszkaricy Michelinanlzgfgj.e nl uc iaztiwy wyb6j na ulicf plpr".i":, p.a,sk1ryzow11ttu zulic4Micheruiska. proszg o iup**ilu" t"; u"aogotii"i ar.uZytkownik6w tej droer.
4. Mieszkaricy ut. Nattowskiego fwierdzq 2e zainstalowane tam progiznralniajqce sq zbyt niskie, pryez conie powoduj4 *fd.i*.go.;gr;oi"r"riu

prgdko6ci pojazd6w. proszg r6wnie z o nlanje iasa bitumiclznf il-*betonowych, kt<ire stanowi4 urwardzenie te1:;;y * macmej czgsci.Wspomniane wnioski doty.i33_czg6ci drogi'oJ ul. ZUl"eoi.wskiej do Fredry.5' Mieszkaricv ul' Metalowe3 i tlteLiczei i"iJ,la"y"1sig w sqsiedztwie f*myprodukcyjnej FABER-CNC mieszcz4cel ,i;;; ul. Kaletniczej 4 i 6,protestuiq przeciwko uciqzliwosci, jakie ona'ara ni.rr po*oaui". cailaobowaprodukcja wiqze sig odczuwanymi prre, ntesz*attc6w drganiami, harasenr,buczeniem, co zakl6ca mir domowy i ,poto: oo"ny. Stan psychiczny
T":**:6*_fest na granicy. *yrry-"f.S"i, 

"o ^oz" 
doprowadzi6 doeskalacji konfliku z wtdcicietem n_ry, fraO'.y tompletni.e rgn"*. ,U*r,

11ffi*:??t goproszg pana nezydenru o Jtu,""zrlq rnterwencjg, kr6racloprowadzi do zadowalajqc ych ronviryaf dla poktryvdzonych przez firmgFaber ludzi z s4siednwa.
6. Mieszkancy Michelina domagajE sig wigkszej ilo6ci kosry na Smieci wgl6wnych ci4gach ulicznych lrt lrti.,ar"iZ*iitr"r"oi. irodci koszy spowoduje

fll_"Jy_:"i" 
walaj4cych sis imieci, *;pr;;;;zerunek osiedr4 oraz sransrodowtska.



1 W zwi4zku z katastrof4 i zawaleniem sig jezdni, prry ptzeprawte mostowej na

rzece Z$owi4czce w ci4gu ul. Wysokiej proszQ o informacjg, czy byly robione

systematyczne anal)q przeglqdu tego obiektu in4mierskiego przez sfuZby do

tego powolane. Jaki jest stan techniczry calego obiektu.
Proszg o wyja6nienie dlaczego sp6lka miejska MBM wynajmuje na swoje

pofzeby biurowe pomieszczenia w obiektach Wzorcowni pr4' ul. Pulaskiego

6 lokal B2. Zdantem moim, i wielu mieszkafc6w lepszym, bardziej

ekonomicznym rozwi4zaniem bylo by wynajgcie lokalu biurowego w
iektach miejskich , kt6rych wla6cicielem jest Gmina Miasto Wloclawek.

prosz9 o lokatorzy nowo
wybudowanych blok6w mieszkalnych przy ul, Celulozowej bgdq wplaca6

kaucjg. Na poczqtku tego projektu nie bylo mowy o kaucji, jako formy
zaberyieczenta dla wlaSciciela jakim jest Gmina Masto Wloclawek. Jaka ma
by6 wysoko66 tej kaucji i z czego ma ona wynika6.

l0.Meszkafcy Michelina w ciqgu alei Jana Pawla tr od ulicy Wiewi6rczej do ul.
Pocztowej, s4 zaskakiwani lamaniem przepis6w ruchu drogowego przez
kierowc6w, kt6rzy ronijil4 duZe prgdko$ci na drodze serwisowej przy ich
posesjach. Tah,te ztarzerua maj4 miejsce ztftaszcza w go&inach szczyt't,by
omin4c tworz4ce sig korki pomigdzy rondami. Mo2e konieczne jest w tym
miejscu us)rfuowenie vrzqdzefi spowal-niajqcych ruch, oraz wzmoZenie patroli
policjant6w z ruchu drogowego.

11. Proszg Pan a Prezydenta o wnikliwe i ponowne rozpatrzenie skargi na
Komendanta Stra4y Mejskiej, wniesione przez P ana
zamieszkale so ul. Prusa Co prawda skarga na dzialalno66 Komendanta
Strazy Mej ski ej zostala odrancona uchwal4 Rady Masta z dnia 3 I maja 2022,
ale wnioskodawca czuj e sig pokrzywdzony i prosi o ponowne rozpafzenie
jego sprarary.

l2.Proszg Pana Prezydenta o udzielenie szczegc*owych wyjaSnief, dlaczego
spolka,,Baza" zuz4dzajqcacmentarzem komunalnym we Wloclawku zdaniem
wielu mieszkaric6w ma:notrawi publiczne Srodki przeznaczajqc 100 tys. 21. na
uloZenie kostki z polbruku na powierzchni 266 metr6w kwadratowych, co
stanowi kttrotg 375, 94 zl. za metr kwadralowy. Z mal@ cen w hurtowniach
budowlanych, oraz wykonawc6w tej2e uslugi wynika 2e zat4kwotg moina
bylo by wykona6 co najmniej drugie tyle powierzchni alejek cmentarza. proszg
o przedstawienie kosztorysu, oraz zapytart ofertowych ztiqzanych z tym
zadaniem. Proszg r6wnie2 o wnikliwq kontrolg ze sftony Urzgdu Mast4 bo
golym okiem wida6 2e zadante zostalo nracrrie przeplacone.

Zpowa2aniem

t*Yoto"yt\^ L,' '''tt.'A;1-,''


